



Ylvie Fros

LECTURE | VORTRAG FRIDAY 20:00

Lessons learned from an ecvm horse
Lektionen, die man von einem ECVM Pferd lernt



From a young age, I was particularly attracted to "problem horses. Because of my experiences with these horses I started to study Natural Horsemanship. Through a course and vacation work at Het Voetpad I ended up at De Paardenmaat of Piet Nibbelink and Jeannette Warbroek. There I followed the course 'natural handling of horses' and did the Centered Riding® instructor course in 2003. At de Paardenmaat I taught groundwork and Centered Riding® to both children and adults for several years.

For my graduate research in biology, I spent several months in Mongolia in 2005 studying Przewalski horses in the wild. This gave me a lot of insight into the natural behavior of horses.

In addition to groundwork/horsemanship, I continued to study dressage to promote the health of my horses. I started attending clinics in Academic Riding from Bent Branderup as a practitioner in 2007 and also started the instructor course Straightening in Horse Understanding from Marijke de Jong that year. In July 2009 I was promoted to instructor straightening 3rd degree. In August 2009 I passed the squire test.



Schon in jungen Jahren fühlte ich mich besonders zu "Problempferden" hingezogen. Aufgrund meiner Erfahrungen mit diesen Pferden begann ich, Natural Horsemanship zu studieren. Durch einen Kurs und Ferienarbeit bei Het Voetpad landete ich bei De Paardenmaat von Piet Nibbelink und Jeannette Warbroek. Dort belegte ich den Kurs 'Natürlicher Umgang mit Pferden' und machte 2003 den Centered Riding® Ausbilderkurs. Bei de Paardenmaat habe ich mehrere Jahre lang Kinder und Erwachsene in Bodenarbeit und Centered Riding® unterrichtet.

Im Rahmen meiner Diplomarbeit in Biologie verbrachte ich 2005 mehrere Monate in der Mongolei, um Przewalski-Pferde in freier Wildbahn zu studieren. Dadurch erhielt ich viele Einblicke in das natürliche Verhalten der Pferde.

Neben der Bodenarbeit/Horsemanship habe ich mich weiter mit der Dressur beschäftigt, um die Gesundheit meiner Pferde zu fördern. Im Jahr 2007 begann ich, als Praktikerin an Lehrgängen für Akademisches Reiten bei Bent Branderup teilzunehmen, und im selben Jahr begann ich den Ausbilderlehrgang Aufrichtung im Pferdeverstehen bei Marijke de Jong. Im Juli 2009 wurde ich zum Ausbilder Richten 3. Grades befördert. Im August 2009 habe ich die Knappenprüfung bestanden.